
Styremøte i Røros Idrettslag   
RIL 1/25  

Dato:   21.1.25 
Kl:   19.00 
Sted:  Kjelleren Gymbygget 
 

Saksliste: 
 

Vedtakssaker:  

Sak 1/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
Sak 2/25 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
Sak 3/25 Strategiplan 
Sak 4/25 B Protokoll 
Sak 5/25 Budsjett 25 
Sak 6/25 Årsmøte planlegging 

Orienteringssaker:  
O-Sak 1/25 B-protokoll 
O-Sak 2/25 Skistuggu 
O-Sak 3/25 Øra, klubbhus og Rørosvidda 
O-Sak 4/25 Valgkomite 
O-Sak 5/25 Fordeling av treningstider 
O-Sak 6/25 Orienteringssak                        

Vedtakssaker: 

Sak 1/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 

Forslag til vedtak:  

Godkjent 

Sak 2/25 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 

Forslag til Vedtak: 

Godkjent 

Sak 3/25 Stategiplan 

Forslag til vedtak: 

Utsette strategiplanen til etter årsmøte. Må prioriteres i 2025.  Dette er et større arbeide 
som det må legges mye jobb i. Naturlig er at det nye styret etter årsmøte begynner med 
dette. 



Sak 4/25 B-Protokoll 

Sak 5/25 Budsjett 

Forslag til vedtak: 

Konst. DL har fullmakt til å lage et budsjett for 2025.  Regnskap for 2024 er så og si klart, 
og et grovbudsjett ut i fra det lages. 

Sak 6/25 Årsmøte: 

Forslag til vedtak: 
Onsdag 26.mars.  Innkalling må være senest 5.mars. 
Styret må ha møte i uke 12  for å legge inn eventuelle nye saker som blir innmeldt. 
Arbeidsmøte 11.00-15.00 søndag 9.februar.  

O-Saker 

 
O-Sak 1/25 B-protokoll 

O-Sak 2/25 Skistuggu 

Henning tar saken videre med utbygging med Erik Kokkvoll. Her er vi godt i gang med 
planer, det gjenstår avklaring med grunneier, samt formelle søknader.  Info om 
søndagsåpent. Veldig godt besøkt, noe som gir gode inntekter til Skistuggu.  

O-Sak 3/25 Øra 

Følger opp reguleringsplanen for å høre hvor prosessen er nå.  Her er det mye som skal på 
plass. Avklaring av klubbhus, sanitærbygg for bobil, garasje og lagerplass. Det er også lagt 
en plan for fullføring av granulatbestemmelsene på kunstgressbanen.  Pumptrack skal også 
jobbes med så snart det er bart. 

O-sak 4/25 Valgkomite 

Ingen har sagt seg villig til det enda. Ståle, Steinar og Christian jobber med å få det på plass 
ASAP. 

O-sak 5/25 Fordeling av treningstider 

Styreleder sender mail med info fra styret. Her har RILFO satt opp treningstider uten å 
kontakte vinteridrettene i forkant, som det står skal gjøres fra vedtak fra årsmøte.  Styret og 
DL skal sørge for at dette ikke skjer igjen til neste vår.  Da skal det dialog og fordelingsmåte 
til i forkant, senest medio desember 2025. 



O-sak 6/25 Eventuelt 

Ingen saker. 

 


